مصطفى حسن عواد رومي الطائي

Mob Tel: +964 (0) 770 6238822 / +964 (0) 790 2419420

Skype: mustafaaltae88

Email: mustafahd212@uowasit.edu.iq



معلومات شخصية:

الاسم: مصطفى حسن عواد رومي الطائي المواليد: 10-05-1988 واسط / كوت

المؤهلات العلمية:

التحصيل الدراسي: دكتوراه علوم سياسية

التخصص العام: علوم سياسية

التخصص الدقيق: النظم السياسية والسياسات العامة

تاريخ الحصول على الشهادة: 07.08.2023

تاريخ التعيين: 16.03.2023

اللقب العلمي: مدرس مساعد

تاريخ الحصول على اللقب: 2023

الخلفية العلمية/التحصيل الدراسي:

السنة	الشهادة	الجامعة
2011- 2008	بكالوريوس	جامعة بغداد كلية العلوم السياسية
2020- 2018	ماجستير	معهد العلمين للدراسات العليا/النجف
2023- 2020	دكتوراه	جامعة النهرين كلية العلوم السياسية

خبرات العمل السابق:

- 1. مدير علاقات عامة، شركة غاردا وورلد للاستشارات الامنية (المملكة المتحدة) المحدودة _ عراق ـ بدرة الفترة: مايو. 2014 إلى مارس 2023.
 - 2. مسجل بيانات، المفوضية العليا المستقلة للانتخابات، الفترة: ديسمبر 2013 الى مايو 2014
 - مدخل البيانات (قسم بطاقات الائتمان الكي كارد)، الفترة: أيلول / 2012 إلى نيسان / 2013
 - 4. منسق شركات، شركة آسياسيل للاتصالات، مكتب الكوت. الفترة: تموز 2011 إلى آب 2012

خبرة العمل بعد التعيين:

- 1. مسؤول الموقع الالكتروني في شعبة الاعلام- كلية القانون.
 - 2. مسؤول لجنة تطوير الموقع الالكتروني.
 - 3. عضو لجنة امتحانية لعام 2023.
 - 4. مسؤول لجنة متابعة عقود الانترنت.
 - 5. عضو لجنة اصدار مجلة علمية لكلية القانون

- ۵. عضو لجنة QS.
- 7. عضو لجنة تحضيرية في المؤتمر العلمي لكلية القانون 2023.

البحوث العلمية:

- 1. دور القيادة في السلوك السياسي المصري تجاه الازمة اليمنية، العدد صفر/ مجلة المعهد (معهد العلمين للدراسات العليا/ النجف الاشرف)
 - 2. دور القيادة الأمنية والعسكرية المصرية في مكافحة الارهاب، مجلد 1 عدد 2، المجلة العلمية لجاز مكافحة الارهاب.
- 3. اهداف ووسائل القيادة والأمن المجتمعي على المستوى الاقتصادي في روسيا (بوتين انموذجاً)، العدد 81 / مجلة المستنصرية
 للدراسات العربية والدولية- جامعة المستنصرية.
 - 4. القيادة السياسية والأمن المجتمعي (دراسة تأصيلية)، ملحق العدد 70 / مجلة قضايا سياسية- جامعة النهرين.
- 5. (Political Leadership and Societal Security (Originating Study)) مجلة (BALTIC JOURNAL OF LAW & POLITICS)
 - طرق عبور المخدرات وأساليب تداوها، أمريكا اللاتينية شمال افريقيا وآسيا.

النشاطات الخارجية:

- عضو هيئة التحرير لمجلة مدارات ايرانية/ في عام 2020، المركز الديمقراطي العربي للدراسات الاستراتيجية والسياسية والاقتصادية (برلين – المانيا).
 - 2. عضو/ الجمعية العراقية للعلوم السياسية منذ تأسيسها عام 2018.
- 3. حاصل على شهادة التدريب الاعلامي (دورة الاعلام الشامل) من مركز Sky Media للتدريب والتطوير الاعلامي عام 2022.
- 4. المشاركة في العديد من المؤتمرات العلمية والندوات والدورات التدريبية والمهرجانات الثقافية، بصفة باحث او مشارك في التحضير.
 - شهادة الدورة التدريبية الموسومة (التخطيط الاستراتيجي) في 11.08.2023.
 - 6. شهادة في دورة التأهيل الدبلوماسي الأول/ بالتعاون مع معهد اعداد القادة ومعهد الحوار ووزارة الخارجية- معهد الخدمة الخارجية للفترة من تموز- آب 2024 في بغداد.

كتب الشكر:

- 1. كتاب شكر من السيد رئيس الجامعة عدد 2.
- 2. كتاب شكر من الدائرة الإدارية / الأمانة العامة لمجلس النواب العراقي 2024.
 - كتاب شكر من اكاديمية شمال أوروبا للعلوم والبحث العلمي 2023.

السيرة العقابية:

ليس لي أي قيد جنائي، وغير معاقب بأي عقوبة إدارية.

اللغات:

- اللغة العربية.
- اللغة الإنجليزية (كتابة ومحادثة)

Personal Information:

Name: Mustafa Hassan Awad Rumi Al-Taie Date of Birth: 10-05-1988 Wasit / Kut

Academic Qualifications:

Academic Achievement: PhD Political Science General Specialization: Political Science

Specialization: Political Systems and Public Policies

Date of Obtaining the Certificate: 07.08.2023

Date of Appointment: 16.03.2023 Academic Title: Assistant Professor Date of Obtaining the Title: 2023

Academic Background/Academic Achievement:

Year of University Degree

2011- 2008 Bachelor's Degree, University of Baghdad, College of Political Science 2020- 2018 Master's Degree, Al-Alamein Institute for Graduate Studies / Najaf 2020- 2023 PhD, University of Nahrain, College of Political Science

Previous Work Experience:

- 1. Public Relations Manager, Garda World Security Consulting Company (UK) Limited Iraq Badra Period: May 2014 to March 2023.
- 2. Data Recorder, Independent High Electoral Commission, Period: December 2013 to May 2014
- 3. Data Entry (K-Card Credit Cards Section), Period: September 2012 to April 2013
- 4. Company Coordinator, Asiacell Telecommunications Company, Kut Office. Period: July 2011 to August 2012

Work Experience After Appointment:

- 1. Website Officer in the Media Department College of Law.
- 2. Website Development Committee Officer.
- 3. Examination Committee Member for 2023.
- 4. Internet Contracts Follow-up Committee Officer.
- 5. Member of the Scientific Journal Issuance Committee for the College of Law
- 6. Member of the QS Committee.
- 7. Member of the Preparatory Committee for the Scientific Conference of the Faculty of Law 2023.

Scientific Research:

- 1. The Role of Leadership in Egyptian Political Behavior towards the Yemeni Crisis, Issue Zero / Institute Journal (Al-Alamein Institute for Graduate Studies / Najaf Al-Ashraf)
- 2. The Role of the Egyptian Security and Military Leadership in Combating Terrorism, Volume 1, Issue 2, Scientific Journal of the Counter-Terrorism Research.
- 3. Objectives and Means of Leadership and Societal Security at the Economic Level in Russia (Putin as a Model), Issue 81 / Al-Mustansiriya Journal of Arab and International Studies Al-Mustansiriya University.
- 4. Political Leadership and Societal Security (Originating Study), Supplement to Issue 70 / Political Issues Journal Al-Nahrain University.
- 5. (Political Leadership and Societal Security (Originating Study)) Journal (BALTIC JOURNAL OF LAW & POLITICS).
- 6. Drug Transit Routes and Methods of Dealing with Them, Latin America North Africa and Asia.

External activities:

- 1. Member of the editorial board of the Iranian Orbits magazine / in 2020, the Arab Democratic Center for Strategic, Political and Economic Studies (Berlin Germany).
- 2. Member / Iraqi Association for Political Science since its establishment in 2018.
- 3. Holder of a media training certificate (comprehensive media course) from the Sky Media Center for Media Training and Development in 2022.
- 4. Participation in many scientific conferences, seminars, training courses and cultural festivals, as a researcher or participant in preparation.
- 5. Certificate of the training course entitled (Strategic Planning) on 08/11/2023.
- 6. Certificate in the first diplomatic qualification course / in cooperation with the Institute of Leadership Preparation, the Institute of Dialogue and the Ministry of Foreign Affairs the Institute of Foreign Service for the period from July August 2024 in Baghdad.

Thank you, letters:

- 1. Thank you letters from the University President No. 2.
- 2. Thank you letters from the Administrative Department / General Secretariat of the Iraqi Council of Representatives 2024.

	d Scientific Resea				
Criminal histo	ry:				
have no crimi o any administ	nal record, and I harative penalty.	ave not been sub	jected		
anguages: Arabic. English (writte	en and spoken)				